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To μήνυμα του πρώην προέδρου του ΟΣΕ Γιώργου
Κακουλάκη προς τους εργαζόμενους

2019/10/04 09:48 στην κατηγορία ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣ

Ευχαριστήριο μήνυμα στους εργαζομένους του ΟΣΕ απέστειλε ο πρώην πρόεδρος του
Οργανισμού, Γιώργος Κακουλάκης, ο οποίος παρέθεσε έναν σύντομο απολογισμό.

Το μήνυμα είναι το ακόλουθο:

Με αφορμή την αλλαγή της Διοίκησης στον Ο.Σ.Ε., που συνεπάγεται και την
ολοκλήρωση της δικής μου θητείας στη θέση του Προέδρου του Διοικητικού
Συμβουλίου, θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους εσάς και τον κάθε ένα προσωπικά που
συμβάλλατε

με την εργασία σας στην επίτευξη ή δρομολόγηση των στόχων του Οργανισμού.

Στο διάστημα της θητείας μου γνώρισα και συνεργάστηκα με στελέχη παλαιάς και
νέας γενιάς υψηλού ήθους και επιστημονικής κατάρτισης, αποδεικνύοντας ότι ο
Οργανισμός έχει ασφαλές παρόν και λαμπρό μέλλον.

Το απερχόμενο Διοικητικό Συμβούλιο, με την αρωγή και την εργατικότητα όλων
σας, αφήνει κληρονομιά στον Οργανισμό.

-Τον Εμπορευματικό Σιδηροδρομικό Σταθμό Διαλογής του Θριασίου που επανήλθε
στον Ο.Σ.Ε., καθιστώντας τον ρυθμιστή στις εμπορευματικές – διαμετακομιστικές
μεταφορές

-Την ολοκλήρωση της διπλής ηλεκτροδοτούμενης γραμμής στο βασικό δίκτυo

-Την πρόοδο που επιτεύχθηκε στις συνδέσεις με τα λιμάνια και τις βιομηχανικές
ζώνες της χώρας

-Την υλοποίηση των σιδηροδρομικών συνδέσεων με μεγάλες βιομηχανικές μονάδες
όπως η ΜΟΤΟΡ ΟΙΛ, που εκκρεμούσαν από το 2014

-Τον νέο Γενικό Κανονισμό Κίνησης

-Την επαναφορά στον Οργανισμό των κρίσιμων ειδικοτήτων, των συναδέλφων σας,
που μετατάχθηκαν αναγκαστικά την περίοδο 2011-2013, αναμένοντας από τη νέα
Διοίκηση να ολοκληρώσει τις μετατάξεις που εκκρεμούν στο Υπουργείο, ώστε ο



Δημόσιος Ο.Σ.Ε. να παρέχει επαρκώς τις υπηρεσίες του Εθνικού Διαχειριστή
Υποδομής αλλά και να αναπτύξει και άλλες δραστηριότητες, όπως τον τουριστικό
σιδηρόδρομο

-Το νέο Οργανόγραμμα δομημένο πάνω στις σύγχρονες ανάγκες της εταιρείας

-Την κατάργηση των εργολάβων στην καθαριότητα και στη φύλαξη με την πρόσληψη
εργαζόμενων, αναμένοντας την έγκριση από το ΑΣΕΠ της προκήρυξης 159 θέσεων
στη φύλαξη των διαβάσεων

-Τη νέα Σ.Σ.Ε που υπογράφτηκε με την Π.Ο.Σ., εγκρίθηκε από το Υπουργείο Υποδομών
και Μεταφορών και αναμένεται η τελική έγκριση της από το Υπουργείο Οικονομικών

-Την επαναλειτουργία της Σιδηροδρομικής Ακαδημίας και τη συνεργασία της με
Πανεπιστημιακά Ιδρύματα

-Το νέο Εθνικό Σιδηροδρομικό Μουσείο στη Λεύκα

-Την καταγραφή και αρχειοθέτηση του ιστορικού μουσειακού υλικού

Εύχομαι και ελπίζω η νέα Διοίκηση να διαφυλάξει και να αυξήσει αυτή την
κληρονομιά προς όφελος του Οργανισμού και των εργαζόμενων.

Παραμένω στη σιδηροδρομική οικογένεια με την οργανική μου θέση και θα συνεχίσω
να παρακολουθώ με ιδιαίτερο ενδιαφέρον την πορεία του Οργανισμού και του
Ελληνικού Σιδηρόδρομου.

Με εκτίμηση

Γιώργος Κακουλάκης


